
Zepp-LaRouche:  Går  vi  ned
sammen med
det  transatlantiske
finanssystem, eller går vi
frem  sammen  med  den  Nye
Silkevej?
Dét er spørgsmålet
Leder fra LaRouche PAC, 19. sept., 2017 – Det følgende er et
let redigeret udskrift af Helga Zepp-LaRouches bemærkninger
under en diskussion med europæiske kolleger den 19. sept.:

Verden er i meget hastig forandring, og jeg ville sige, at
hovedkampen bliver: Vil det finansielle sammenbrud bringe det
transatlantiske system ned først, og skabe kaos og uorden,
eller vil vi være i stand til at skabe orden i det – med USA
og Europas nationer, der går sammen med den Nye Silkevej i et
fuldstændig nyt, økonomisk system? Det lyder måske vanskeligt
for mange mennesker, men det er faktisk absolut inden for
rækkevidde.

Først og fremmest, så er finanskrisen verserende og uafklaret.
Der var advarslerne fra BIS, den Internationale Betalingsbank,
fra Adam Smith Institute, fra Giulio Tremonti, Die Welt, Der
Spiegel osv. De advarer alle om, at den kommende finanskrise
er  en  »ulykke,  der  blot  venter  på  at  ske«.  Det  tiltager
virkeligt i styrke; det står bare ikke klart, hvornår: Bliver
det  ved  udgangen  af  det  indeværende  kvartal,  dvs.  ved
slutningen af finansåret? Vil det blive udløst af en anden
faktor?

Men hovedsagen er, at finanselitens manglende vilje, eller

https://schillerinstitut.dk/si/2017/09/zepp-larouche-gaar-vi-sammen-transatlantiske-finanssystem-gaar-vi-frem-sammen-nye-silkevej-spoergsmaalet/
https://schillerinstitut.dk/si/2017/09/zepp-larouche-gaar-vi-sammen-transatlantiske-finanssystem-gaar-vi-frem-sammen-nye-silkevej-spoergsmaalet/
https://schillerinstitut.dk/si/2017/09/zepp-larouche-gaar-vi-sammen-transatlantiske-finanssystem-gaar-vi-frem-sammen-nye-silkevej-spoergsmaalet/
https://schillerinstitut.dk/si/2017/09/zepp-larouche-gaar-vi-sammen-transatlantiske-finanssystem-gaar-vi-frem-sammen-nye-silkevej-spoergsmaalet/
https://schillerinstitut.dk/si/2017/09/zepp-larouche-gaar-vi-sammen-transatlantiske-finanssystem-gaar-vi-frem-sammen-nye-silkevej-spoergsmaalet/
https://schillerinstitut.dk/si/2017/09/zepp-larouche-gaar-vi-sammen-transatlantiske-finanssystem-gaar-vi-frem-sammen-nye-silkevej-spoergsmaalet/
https://schillerinstitut.dk/si/2017/09/zepp-larouche-gaar-vi-sammen-transatlantiske-finanssystem-gaar-vi-frem-sammen-nye-silkevej-spoergsmaalet/


uvillighed, deres totale uvillighed til at gøre noget ved
årsagerne til 2008-krisen, nu hævner sig. Det står langt værre
til  med  alle  parametre  end  i  2008.  Hvis  de  sætter
rentesatserne op blot en lille smule, vil »zombie-bankerne«,
»zombie-firmaerne«  brase  sammen  med  et  brag.  Og  dette  er
virkeligheden.

De  nuværende  politikere,  der  tilslører  dette,  er  enormt
ansvarlige,  kriminelt  ansvarlige,  fordi  de  udsætter  den
almindelige befolkning for enorme trængsler, hvis dette skulle
ske. Det sker allerede i form af, at de rige bliver rigere, og
de fattige bliver fattigere. Og især i Tyskland, hvor vi i
øjeblikket  har  denne  såkaldte  »valgkampagne«,  er  mediernes
medskyldighed med at holde alle relevante spørgsmål ude af
debatten, det er – Goebbels ville skamme sig over at være en
sådan amatør og ’nobody’, i sammenligning med, hvad disse
massemedier gør i øjeblikket mht. at holde virkeligheden ude
af  dette:  Både  mht.  faren  for  det  nuværende  system,  men
selvfølgelig også mht. potentialet i det nye system, den Nye
Silkevej. Og hvis folk ikke har noget kendskab til det, har de
så noget andet valg end at være pessimistiske?

Og  det  er  i  sig  selv  en  forbrydelse.  Hvis  man  berøver
mennesker de muligheder, der er til rådighed, tvinger man dem
til  at  være  kulturelt  pessimistiske,  og  så  får  man
selvfølgelig fænomener som AfD (det højreorienterede parti,
»Alternativ for Tyskland«); man får journalister som Jacob
Augstein,  der  sagde,  Merkel  er  AfD’s  moder,  men  dernæst
konkluderer, at man da ikke kan gøre noget, så lad være med at
stemme, for det giver ingen mening.

Disse mennesker er virkeligt meget onde.

På den anden side har vi den Nye Silkevejsdynamik, som ikke
kan standses, med mindre vi får Tredje Verdenskrig; men det
skrider fremad. Jeg mener, at ét af de mest håbefulde tegn er
det,  den  tidligere  franske  premierminister  Jean-Pierre
Raffarin sagde på den særlige konference mellem Boao Forum for



Asien og nogle franske institutioner i Frankrig. Han sagde, at
europæerne ikke bør spilde mere tid og se at komme om bord på
den Nye Silkevej. De europæiske økonomier har presserende brug
for økonomisk genrejsning, og derfor bør de omgående gå i
samarbejde med den Nye Silkevej.

Dette er altså hoveddynamikken. Alt andet er en tilsløring og
en afledning. Og hovedspørgsmålet for de europæiske nationer
og for USA er: Går vi ned sammen med det transatlantiske
finansielle  ågersystem,  der  fører  til  Tredje  Verdenskrig?
Eller gå vi sammen med det nye system, som repræsenterer det
Nye Paradigme for civilisationen?

Dette  er  altså  den  sammenhæng,  i  hvilken  alt  andet  sker,
inklusive sådanne virkeligt dramatiske begivenheder som FN’s
Generalforsamling, der finder sted netop nu.

Foto: Deltagere i BRIKS-topmødet, Xiamen, Kina. 4. September,
2017. (en.kremlin.ru)


